
 
Zápis z jednání Výkonného výboru SKP Kuželky Hradec Králové z.s. dne 13.11.2016 v Hradci Králové  
 
Účast: Šolc, Němeček, Prokop, Víšek, Fialová, Vágner 
Omluveni: Velda 
 
VV projednal a schválil:  

1. Nákup nového vysavače. 
2. Vždy před velkým turnajem pro policejní kluby bude na VV projednána výše finanční 

spoluúčasti členů klubu. 
3. Poděkování členům podílejícím se na pořádání M.A.D. 

 
VV oznamuje:  

1. K rukám ředitele CS MV byl odeslán společný dopis klubu a pana Součka se žádostí o 
prodloužení smlouvy o výpůjčce (pronájmu) kuželny. 

2. Ze strany UNITOPu byla navýšena dotace pro klub o 9 000,- Kč. 
3. Byla projednána otázka pořádání okresních přeborů, v kategoriích pořádaných naším klubem 

(senioři, seniorky a ženy) nebude dán limit účasti. 
4. Byly projednány další otázky k provozu kuželny, závěry budou projednány s konkrétními 

osobami, jichž se diskuse týkala. Jde pouze o drobnosti, které je třeba dotčeným členům 
osobně předat a vysvětlit. 

 
VV uložil:  

1. Zajistit nákup vysavače. p. Prokop, T: ihned  
2. Zajistit dozory a pořadatelství ČPD 17.11.2016 – p. Němeček 
3. Zajistit dozory a pořadatelství VčPM 20.11.2016 – p. Prokop 
4. Vedoucí družstev regi týmů zajistí do konce listopadu seznamy zájemců o účast na okresních 

přeborech, info předají p. Šolcovi. 
 

 
 
 
Zapsal: J. Němeček  
Schválil: M. Šolc a VV 


